

國立東華大學第115-1學期學雜費延緩繳交申請書

Applying Form for Extension , National Dong Hwa University

學號 Student number		姓名 Name		電話 Telephone	
學系 Department	學Bachelor / 碩 Master / 博 Doctor				
申請緩繳原因 Reasons of Applying		(註：請詳實填寫具體特殊事由。獎學金審核中者，依規定仍應先完成繳費，待核定後撥款/退費。) (Note: Please state specific and valid reasons. Students with pending scholarships are still required to pay fees upfront according to regulations; funds will be disbursed/reimbursed upon approval.)			
☐ 延緩繳交期限至2026年9月23日 ☐ Extend deadline for tuition till Sep. 23rd, 2026.					
本人將依上述規定日期按時繳費，並了解若未依規定繳費將依學則退學。 I understand and agree the regulations above. If I don't pay before/on due date, I will be expelled from NDHU.					
簽名Sign_____					
系所 Department					
系所主管 Chairman of the department					

※注意事項：

一、115學年度第1學期申請學雜費延緩/分期繳交者，應於115年9月7日前提出申請。

二、依本校【延誤繳交學雜費之處理原則二、本校學生應於行事曆訂定之期限內完成繳費(或辦妥就學貸款)及網路更新個人資料之註冊手續，因故無法依前項規定期限繳費者，須以書面提出申請延緩繳費，以註冊日截止後一週起算至多以二週為限。】

三、領取臺灣政府獎學金的外籍生，不可申請延緩繳交學雜費。

1. Deliver application before Sep. 7th, 2026.

2. According to 【Principles for Handling of Delayed Payment of Tuition and Miscellaneous Fees.】 All required fees have to be paid off one week after the registration deadline and must be completed within a maximum of two weeks.

3. Taiwan government scholarship recipient cannot apply for Extension tuition and miscellaneous fee payment.